

韩江中学2021年度运动员/才艺奖学金申请表										No:			
2021 Scholarship for Excellence in Sports and Talent										呈交日期 Submission Date:			
姓名 Name	中: Eng:				性别 Gender		年龄 Age		照片 PHOTO				
身份证 I.D No.				出生日期 Birth date			种族 Race						
2020年班级 2020Class			2021年班级 2021Class			学号 Student No.							
地址 Address							电话 Phone No.						
父亲姓名 Father's Name				年龄 Age		职业 Occupation			学生是否来自单亲家庭? Is the student from single-parent family?				
母亲姓名 Mother's Name				年龄 Age		职业 Occupation			是 Yes ( )				
<b>*请班导师审查属实后签署*Details below to be checked and verified by class teacher*</b>													
在籍生资料 HCHS Existing Students						2020年小六生资料 2020 Std 6 Students Info							
2020年学业总平均 Total Avg. Marks in 2020			2020年操行 2020 Conduct Rating			毕业小学名称 Primary School							
2020年全级名次 Ranking in 2020	/					小学五年级全年成绩总平均 Total Avg. Marks in Std 5		操行分数 Conduct Marks					
是否获得2020年度奖助学金? Recipient of scholarship or grant in 2020?			奖 ( ) Scholarship	助 ( ) Grant	小学六年级全年成绩总平均 Total Avg. Marks in Std 6			操行分数 Conduct Marks					
性质(√) Specialty	运动/联课 Sports		才艺 Talent/ Performances		比赛阶级(√) Competed Level		州际 State		国际 International				
兄弟姐妹人数 Num. of Sibling(s)						兄弟姐妹在本校就读班级及姓名: Siblings in HCHS & Class:							
在学(Schooling):													
就业(Working):													
<b>我谨此声明上述所填写之资料完全属实, 若有虚假同意归还所有奖学金</b>													
I hereby declare that the information given above is true and correct,													
Han Chiang High School reserves the right to revoke this scholarship should the information be found incorrect and misleading													
日期 Date				学生签名 Student Signature				家长签名 Parent Signature					
<b>审查意见 Review (For office use only)</b>													
1) 班导师 Class teacher						签名 Signature		日期 Date					
2) 奖助学金委员会 Scholarship Committee	批准 Accepted		不批准 Rejected			签名 Signature		日期 Date					
备注 Remark													
3) 校长 Principal	批准 Accepted		不批准 Rejected			签名 Signature		日期 Date					
备注 Remark													

## 申请条件 Terms and Condition of Application:

A. 州手、国手(MSSM水平或以上), 参加运动、学术或联课比赛, 以2020年的成绩为遴选准则。

Open for MSSM (and above) / state/ national level athletes, or applicants with records and achievement in various talents and co-curriculum. Selection of qualify candidates are based majorly on 2020 records and achievements.

B. 操行A或A+者, 只开放给马来西亚籍学生申请。

Applicants must obtain A or A+ in their 2020 school conduct rating and has Malaysian citizenship.

C. 小六毕业生的五年级及六年级全年成绩总平均达**70分**或以上; 在籍高初中申请者成绩要求须达总平均**65分**或以上。

Applicants from Standard 6 Year 2020 must obtain average 70% or above in their Standard 5 & 6 result throught out the year.

Applicants who are existing students of HCHS must obtain 65% and above in their previous year academic record.

D. 奖学金金额视学生整体表现而定。

Scholarship amount to be offered will be decided base on the overall record of the applicant.

E. 申请者须缴交第一期学杂费。

As a prerequisite all fees for the first term must be made in full.

F. 所有奖助学金以扣除学费方式发放。

Scholarship and grants entitle waiver disbursements on a semester to semester basis.

## 申请手续 Application Procedures:

1. 呈交完整申请表、2020年全年成绩单副本、父母EA Form 副本、有关比赛奖状/参赛证明/得奖记录/韩江中学学生嘉奖记录表副本一份(在籍学生)。

The completed application form, together with a photocopy of annual academic report, parents' EA Form and all related certificates in sports/talent competitions or proof of participation are to be submitted to the administration office.

2. 截止日期:

**10/12/2020**

Closing date of application:

**\*\* 成绩、操行不良的受惠学生, 校方有权随时取消其奖学金\*\***

**\*\*Scholarship will be terminated if the scholar does not attain good academic achievement and has committed any misconduct. Han Chiang High School reserves the right to change the scholarship program at any time, including availability of scholarships, deadlines, requirements, award amount or other program details.**

学生名字 NAME : (中) \_\_\_\_\_ (ENG) \_\_\_\_\_

学号 STUDENT NO. : \_\_\_\_\_

A) 学术表现 (近三年) :

Achievement in academics (Record of latest 3 years)

No.	比赛名称 Event title	校内/州际/国际 Classifications*	得奖年份 Year Awarded	奖项 Award
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				

B) 运动/才艺表现 (近三年) :

Achievement in sports and other talent/performances (Record of latest 3 years)

No.	比赛名称 Event title	校内/州际/国际 Classifications*	得奖年份 Year Awarded	奖项 Award
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				

C) 参加的学会/团体及所担任的职位等 (近三年) :

Positions in clubs/ societies and uniform body (Record of latest 3 years)

No.	学会 Club/ Society/ Uniform Body	年份 Year	职位 Position	备注 Remark
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				

\*Please state if the said event/competition is of campus, district, state, national or international level.